

《单词百科:parathormone是什么意思?parathormone怎么发音?parathormone的解释和用法》

英语单词parathormone是什么意思?parathormone怎么读?parathormone怎么发音?简答网为您整理了parathormone的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



parathormone怎么读

parathormone的读音:[pær 'θ :m n]

parathormone的意思

1、n.甲状旁腺（激）素；

parathormone的双语例句

1、Effect of Parathormone on Immune Function of Red Blood Cell in Uremia Patients

甲状旁腺素对尿毒症患者红细胞免疫功能的影响

2、Changes of plasma intact parathormone in patients with postmenopausal osteoporosis

绝经后骨质疏松患者的全段甲状旁腺素变化及其意义

3、Study of the correlation between parathormone and serum calcium in newborns

新生儿甲状旁腺素与血钙关系研究新生儿缺氧缺血性脑病血浆内皮素、甲状旁腺素和血钙的变化及临床意义

4、[Conclusion] Parathormone could affect the level of serum calcium in newborns.

[结论]新生儿甲旁素可影响钙离子的水平。

5、Analysis of the relationship of bone mass density with estradiol, parathormone and calcitonin in peri-menopausal females

女性围绝经期骨密度和E2、PTH、CT相关性分析

6、Effects of calcium on the expression of osteocalcin, parathormone and parathormone receptor in rats exposed to lead

钙对染铅大鼠骨钙素、甲状旁腺激素及其受体表达的影响

7、Effect of Recombinant Human Parathormone (1-34) on the Excretion of IL-6 and IL-8 by Keratinocyte

重组人甲状旁腺素(1-34)对角质形成细胞分泌IL-6和IL-8的影响

8、Objective To investigate the Clinical significance and the changes of serum parathormone (PTH) in the platelet donors with long-term donation.

目的探讨长期机采血小板献血者血清甲状旁腺素的变化及其临床意义。

9、Radiotherapy with ^{32}P and parathormone which as vector can get satisfactory effection for the patients who have the bone metastatic carcinoma.

骨转移往往会引起进行性前列腺癌患者产生骨痛和病理性骨折；使用放射性磷(^{32}P)和甲状旁腺素作媒介物能取得满意的疗效。

10、The increased serum phosphate tends to drive serum calcium down, which in turn

drives the parathyroids to secrete more parathormone.

血磷升高使血清钙下降，从而引起甲状旁腺分泌更多的甲状旁腺激素。

11、 A statistical difference was also found in the levels of serum parathormone between before and after platelet collection both at the first time and at the second time (P

两次采集血小板前后，10例血清甲状旁腺素浓度均明显升高，差异显著 (P

